

Read entire label before using this product.

使用本产品前请完整阅读标签。



Nonfood Compounds Program  
Listed (H2) #151195

# 3-36

## Multi-Purpose Precision Lubricant & Corrosion Inhibitor

### 多功能精密润滑剂 & 缓蚀剂

# Part No. PR03011



PR03011

# NET WEIGHT 169 kg (374 lb)

Hydrotreated light distillates/加氢处理轻蒸馏油(60 – 70%); Paraffin oils/石蜡油(15 – 25%); DPMA/乙酸-缩丙二醇甲醚酯 (3 – 5%); n-Butyl stearate/硬脂酸正丁酯 (3 – 5%); Petrolatum/凡士林(1 – 3%); Sorbitan monooleate/山梨糖醇单油酸酯 (1 – 3%); Fatty acids/脂肪酸(< 1%); d-Limonene/ d-柠檬烯(< 0.2%); Terpinolene/萜品油烯(< 0.2%)

**Do not apply while equipment is energized. 切勿在设备通电时涂抹。**

- Lubricates and protects moving parts and metal surfaces.
- Penetrates and loosens rusted parts and sticky mechanisms.

Do not store container above 38°C (100°F).

# DANGER



# 危险

Combustible liquid. May be fatal if swallowed and enters airways. May be harmful if swallowed or in contact with skin. May cause an allergic skin reaction. Harmful to aquatic life.

#### [Prevention]

Keep away from flames and hot surfaces. No smoking. Wear protective gloves/eye protection/face protection. Avoid breathing gas, mist or vapor. Contaminated work clothing should not be allowed out of the workplace. Avoid release to the environment.

#### [Response]

IF SWALLOWED: Immediately call a POISON CENTER/doctor. Do NOT induce vomiting. IF ON SKIN: Wash with plenty of soap and water. If skin irritation or rash occurs: Get medical advice/attention. Take off contaminated clothing and wash it before reuse. Call a POISON CENTER/doctor if you feel unwell. In case of fire: Do not use water jet as an extinguisher, as this will spread the fire.

#### [Storage]

Store in a well-ventilated place. Keep cool. Store locked up.

#### [Disposal]

Dispose of contents/container in accordance with local/regional/national/international regulations.

可燃液体。吞咽及进入呼吸道可能致命。吞咽或皮肤接触可能有害。可能造成皮肤过敏反应。对水生生物有害。

#### [预防措施]

远离明火和热表面 - 禁止吸烟。戴防护手套/防护眼罩/防护面具。避免吸入粉尘/烟/气体/烟雾/蒸气/喷雾。受污染的工作服不得带出工作场地。避免释放到环境中。

#### [事故响应]

如误吞咽：立即呼叫解毒中心/医生。不要诱导呕吐。如皮肤沾染：用大量肥皂和水清洗。如发生皮肤刺激或皮疹：求医/就诊。脱去被污染的衣物，清洗后方可重新使用。如果您感觉不适，呼叫解毒中心/医生。火灾时：禁止使用直流水灭火，否则会引起火势蔓延。

#### [安全储存]

存放在通风良好的地方。保持低温。存放处须加锁。

#### [废弃处置]

按照地方/区域/国家/国际规章处置内装物/容器。

Please refer to the Safety Data Sheet.

Supplier: CRC Industries Trading (Shanghai) Co., Ltd.

Phone Number: 86 (0) 21 6236 6035

Address: Room 2408, No. 488 South Wuning Road  
Jingan District - 200042, Shanghai, PR China

Emergency phone number for chemical accidents:

+86 532 83889090

16A CRC#510F Made in U.S.A. www.crcindustries.cn

©2016

参见安全数据表。

供应商: CRC Industries Trading (Shanghai) Co., Ltd.

电话: 86 (0) 21 6236 6035

地址: 武宁南路 488 号, 2408 室

静安区 - 200042, 上海, 中国

化学事故应急电话码: +86 532 83889090

Batch No:

Date Code:



2